
Zpráva o činnosti Kynologického klubu za rok 2024 

Činnost naší organizace se v uplynulém roce pohybovala v obvyklých 

mezích. Každou sobotu jsme se scházeli na společných trénincích, 

kterých proběhlo během roku padesát dva. Kromě toho jsme se pro 

zájemce snažili v průběhu roku organizovat navíc jedenkrát týdně 

nácvik obrany. Na vedení sobotních tréninků poslušnosti se kromě 

jiných nejvíce podílela Iveta Hajná za což jí patří dík. 

 Natrénované dovednosti jsme následně mohli prezentovat na celkem 

šesti zkouškových akcích, které jsme uspořádali.  Jednalo se 4 x o 

zkoušky dle NZŘ a IGP, 1 x o zkoušky IGP-FH a 1 x o zkoušky kynologické 

jednoty. Těchto zkoušek se zúčastnilo celkem 47 týmu. Z toho bylo 

domácích týmů 21 a zbytek tvořili hosté z jiných kynologických 

organizací.  

Naši členové složili během roku celkem 33 zkoušek, z toho na domácím 

hřišti 19 a zbytek na akcích mimo klub. Nejvíce zkoušek v uplynulém 

roce složil Jirka Reizenthaler celkem osm, zároveň splnil podmínky pro 

udělení odznaku II. třídy. Hodnotné zkoušky složila Helena Pšeničková 

ať už jde o zkoušku ZVV 3 podle Národního zkušebního řádu nebo 

zkoušku IGP-FH podle řádu IGP. Složila i nejexotičtější zkoušku a sice 

zkoušku RH-WV což je základní zkouška psa vodního záchranáře. 

Celkem se na zkouškové činnosti podílelo 10 našich členů. 

Zatímco ve zkouškové činnosti došlo proti předchozím letům 

k určitému útlumu a to jak v počtu složených zkoušek, tak i v počtu 

členů, kteří se na této činnosti podíleli, tak jsme zapsali v uplynulé 

sezóně řadu úspěchů v závodní činnosti.  Díky našim členům jsme měli 

zastoupení na závodech v Prackovicích, Lenešicích, Cvikově, 

v Benátkách nad Jizerou, ve Zbraslavi u Brna, na Mistrovství republiky 

kníračů, Mistrovství republiky rottweilerů a nakonec i na Mistrovství 

světa kníračů. Podrobněji se zmíním jen o medailových výsledcích. 

Luboš Nergl byl 2 x druhý v kategorii ZMMP na závodech malých 

plemen v Benátkách nad Jizerou a ve Zbraslavi u Brna. Dany Fric byl 

třetí v kategorii ZM na memoriálu v Prackovicích nad Labem. Jirka 



Reizenthaler byl druhý v kategorii IGP1 na Mistrovství republiky 

rottweilerů a stejnou kategorii vyhrál na Dobrman cupu v Prackovicích 

a Lenka Fraňková vyhrála kategorii ZVV1 na závodě v Lenešicích, na 

Mistrovství republiky kníračů v kategorii Fpr3 obsadila třetí místo a 

v hlavní kategorii dle IGP 3 byla čtvrtá a kvalifikovala se na mistrovství 

světa plemene, kterého se následně zúčastnila. Díky svým výsledkům 

splnila v letošním roce i podmínky pro udělení odznaku Vzorný 

výcvikář III. třídy.   

Kromě výcviku a závodění se naši členové věnují samozřejmě i výstavní 

a chovatelské činnosti.  V těchto případech reprezentuje člověk sám 

sebe, případně chovatelskou stanici a nikoliv mateřský klub, takže se o 

těchto výsledcích často ani nedozvíme. Takže mohu uvést jen to s čím 

se nám naši členové pochlubili. Jirka Psika úspěšně splnil bonitaci se 

svým Barnym a dva naši chovatelé odchovali v průběhu roku po 

jednom vrhu. Šárka Blahutová německé ovčáky a Jirka Reizenthaler 

rottweilery.     

Pokud jde o mimosportovní výsledky tak v rámci propagace naší 

činnosti provedli naši členové dvě ukázky výcviku psů a sice v obci 

Siřejovice, kde nám následně obec darovala na činnost 3000,-Kč a dále 

byla provedena ukázka v obci Kozly.   

 

Ještě se krátce zastavím u kurzů. V uplynulém roce bylo pro kurzisty 

provedeno během roku celkem 46 lekcí. Kurzy během roku prošlo lidí 

55 osob.  

Ještě se sluší poděkovat Městu Lovosice, od něhož jsme obdrželi dotaci 

na činnost ve výši 20 000,-Kč.  

I když neznám v současné době výsledek hospodaření naší organizace 

za uplynulý rok, doufám že bude lepší než v předchozích dvou letech a 

tedy plusový.  

Moje poslední poznámka bude věnovaná brigádnické činnosti. Letos 

se na brigádách podílelo 25 členů. Bylo odpracováno 426 

brigádnických hodin. Plně se se svou povinností vypořádalo 14 členů. 



Děkuji za pozornost. 

Vápeník Pavel, předseda ZKO  

 

  


